
 

 
 
 
Enkel fråga till Utbildningsnämndens ordförande Daniel Olsson 
gällande barn i kommunens förskoleverksamhet 
 
Tidigare somrar har de barn som är inskrivna i kommunens förskoleverksamhet smorts in med 
solskyddsmedel som tillhandahållits på förskolorna. Detta har varit en viktig rutin vid utelek eller 
badplatsbesök. Vi vet alla hur rekommendationerna ser ut gällande användande av solskyddsmedel, 
hur viktigt det är att skydda barn från skadlig UV-strålning. Det handlar i fallet med förskolorna både 
om skydd där och då, och om att grundlägga viktiga rutiner. Nu ska barnen smörjas in med 
solskyddsmedel som föräldrarna ska tillhandahålla. Det kommer säkert att fungera i de flesta fall, 
men skäl som, som stress, ansträngd ekonomi, glömska, slarv, ignorans, missuppfattning mm, kan 
vara orsaker till att ett barn inte har försetts med solskydd, eller har solskydd med otillräcklig 
skyddsfaktor. 
 
Mina frågor är följande  

- Vad är planen för de barn som inte försetts med solskyddsmedel hemifrån?  
 

- Kommer dessa att tvingas stanna inne på förskolan när andra är ute och leker? 
 
- Har förskolorna personalresurser som räcker om vissa barn ska leka inomhus och andra 

utomhus? 
 
För Vänsterpartiet genom Fredrik Åberg-Jönsson 
 
 
 
 


